Stanley Residents Assn

Fax: 28135704  Email: dragonboat@hongkong.com

http://www.dragonboat.org.hk

Team Memo #2 ‧Stanley Dragon Boat Championships 2002

To    : All Team Managers

Subject.: Team Managers' Meeting / Claiming Race Documents / Reminders  
Date  : 23th May, 2002

Dear friends,                

1. I take much please to inform you that we have another amazing high sign-up rate of 140 entries this year, highest in Hong Kong. To ensure a safe and smooth competition day, You are cordially invited to attend the Pre-race Meeting to be held at 3:30 to 4:30p.m. on Saturday 1 June,2002 at Stanley Main Beach (i.e. the location of the Official Stand). Special topics we would like to brief you include new rules and system of play, draws, transport, starting procedure, etc. 

2.  Please also bring along with your Team Membership Card for the Event so as to pick up your copies of the Race Manual, draw sheets, and other documents in which detailed schedule and event time and rules can be found. 

3. Please be reminded that Stanley is still the only local dragonboat event with a official web site (http:www dragonboat.org.hk) which is a good resource for members of your team to get relevant event information. This saves the organiser and yourself lots of individual briefing.

4. Besides the Race, please be also invited to join the day-time variety show. A stage will be set up at the small car park at the Link Road Teams' Warm-up Area on 15 June. Performance of any kind, especially with national style, is welcome. Please arrange with the Secretariat ASAP. You may also send us your team profile of less than 200 words to facilitate commentating. If your organisation is sending two teams (A, B )for the race, please name the stronger one as Team A. This will help the Judge Panel. Moreover, if there is any video footage of last years' event (or good quality practise footage), retrospect web pages, news clipping (especially foreign media), etc, please inform and supply the organiser for archive purpose.

5. It is preferred that Race Day steersman booking is arranged in advance. Please fill in the attached form and return to us at your earliest convenience. 

Thank you for your support and kind attention and we look forward to seeing your smiling faces at the beach.

Yours truly,

Alson Wong

Chairman

Stanley Residents Assn

赤柱居民聯誼會

傳真 fax: 28135704  電郵 email: dragonboat@hongkong.com
網頁 http://www. dragonboat.org.hk
赤柱龍舟錦標賽2002──參賽備忘(之2)

至： 各領隊
事： 1. 賽前領隊會議 /  2. 領取比賽手冊 /  3. 提醒事項
逕啟者：
1.
本屆比賽共有140隊角逐，乃全港之冠，謹藉此機會向各參賽隊致謝。為使比賽順利進行，現謹通知 閣下，本會已特別安排於2002年6月1日（星期六）下午3:30 - 4:30，於赤柱正灘﹝即比賽當日司令台位置﹞舉行一次賽前領隊會議，讓各隊可了解新賽例、起步、抽籤、新賽制及交通安排等措施。
2.   亦請攜同本會已發出之參賽隊會員證，以便到時免費領取「參賽手冊」及賽程表待文件作參考，內裏已載明各隊抽籤排位表、全日賽程及本年之比賽規則，請小心細閱。

3. 謹提醒 閣下，本比賽的網頁(www.dragonboat.org.hk)是十分有用的資源。請鼓勵各隊員自行從中得到比賽重要資訊。其實至今本比賽仍是全港唯一有特設網頁之分區龍舟賽，故懇請善用。

4. 順帶提醒各隊，賽會將在比賽當日於沙灘對上之連合道停車場舉辦文藝歌舞表演，歡迎各隊參與。富民族特色之節目更佳。請盡快與秘書處聯絡，各隊亦可交來200字以內的「本隊簡介」，方便評述員向觀眾介紹。如果貴機構有兩隊（A、B隊）參賽，請以A隊為較強一隊命名。另外，貴隊如去年在本比賽中有拍攝錄像及製作了回顧網頁或有剪報（外國傳媒更佳），歡迎向賽會提供存案參考。
5.貴隊如欲在事前先安排及繳付比賽日之舵手費用，請填好附頁並在交回本會。

專此函達，並祝沙灘上笑口常開。此致

各參賽隊領隊。

赤柱居民聯誼會主席
                王錦泉謹啟
2002年5月23日
回條 Reply slip 

(請郵寄或練習時交回本會職員)　To be returned by post or by hand
致 To: 赤柱居民聯誼會 Stanley Residents Association 
事：赤柱龍舟錦標賽2002預繳舵手費用

Re: Stanley Dragon Boat Advance Steersman booking
本隊有意事前先安排及繳付比賽日之首２場舵手費用（註一），共港幣$300元正

（即　$150 X 2）。請查收*支票　／　現金。
We would like to arrange for steersman booking for the first 2 rounds of the Race in advance (note 1), with a total sum of HK$300　(i.e.$150 x 2 ). * Cash / Cheque  attached.

隊名Team Name  ：_____________________________________________
編號　Team Code  : ________________

地址 Address：_____________________________________________

聯絡人姓名 Contact person：____________________________

電話Tel：________________ 傳真 fax：_______________________

註　Note：

1. 比賽當日每隊將獲安排至少比賽２場。 Each team will take at least 2 races on the day. 之後比賽則在每次30分鐘或以前到專用攤位繳付現金。Booking fee for races afterwards to be arranged and paid for in cash at the special booths at least 30 min before each race.

2. 支票須註明支付「 赤柱居民聯誼會有限公司 」並須劃線。The Cheques should be made payable to  "Stanley Residents Association Ltd." and crossed * 

賽會填寫 For Official Use Only
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